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ELECCIONS GENERALS 26-A el dia després>> >>

Els agents socials del país han re-
but amb satisfacció els resultats
electorals. Especialment contents
es van mostrar els dirigents de
l’USdA, Gabriel Ubach, i del SAT,
Guillem Fornieles, igual que el
president de la PIME, Marc Aleix.
Amb més prudència, però, es van
pronunciar des de l’Apaag i des
de la Confederació Empresarial.

El secretari general de la Unió
Sindical no va amagar les seves
preferències, en qualificar la vic-
tòria del PS “d’un bon resultat.
S’acaba el període fosc de la polí-
tica de l’amo i senyor per buscar
polítiques de consens i de diàleg
social”. Gabriel Ubach fins i tot
considera que “hagués estat mi-
llor una majoria absoluta” però,
tot i això, va ser prou explícit en
refermar la seva esperança en in-
dicar que “hem passat de ser ro-
jos de mierda a sindicalistes”.

Una opinió similar expressava
el seu homòleg del SAT. Guillem

Fornieles recordava que “sempre
hem dit que mentre governés qui
governava, no canviaria res” i va
apostar per la necessitat “d’un
canvi en el respecte dels drets so-
cials i humans de tots els ciuta-
dans, com el subsidi d’atur”. 

Més prudent es va mostrar la
vicepresidenta de l’Apaag, Núria
Regàs. “Els canvis sempre són
una incògnita”, tot i que també va
avançar la disposició “a posar-

nos a treballar per millorar la si-
tuació dels funcionaris”. 

La satisfacció de l’USdA i del
SAT amb els resultats dels comi-
cis era també compartida des de
l’Associació de la micro, petita i
mitjana empresa (PIME). El pre-
sident de la patronal, Marc Aleix,
va assegurar “estar content amb
el canvi. Segons l’empresari, “ara
toca parlar del noranta per cent
de la gent de la qual fins ara no

s’havia parlat perquè els liberals
no ens escoltaven”. 

El president de la Confederació
Empresarial, Xavier Altimir, va
explicar que la patronal oferiria
suport al Govern “sigui quin si-
gui, ja que en el fons serà el nos-
tre”. També va demanar que s’a-
cabi “la falta d’entesa que s’ha
vist fins ara”, ja que “només es van
posar d’acord en la CASS, que no
ens va agradar gens”.

La Unió Sindical i el SAT aplaudeixen el triomf del PS mentre que la CEA ofereix “suport”

Una rebuda entre la satisfacció i la prudència
ELS AGENTS ECONÒMICS VALOREN AMB ESPERANÇA EL CANVI DE GOVERN
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Els líders dels principals
sindicats Gabriel Ubach i
Guillem Fornieles es
mostren molt satisfets dels
resultats electorals. També
el president de la PIME,
Marc Aleix.

Les eleccions generals i el canvi
de Govern que liderarà Jaume
Bartumeu van ocupar ahir im-
portants espais en els diferents
mitjans de la premsa internacio-
nal. Diaris espanyols com La

Vanguardia o El País hi dedica-
ven pàgines destacades i quel-
com similar va succeir amb la
programació de TV3, on, per
exemple, Josep Cuní va entrevis-
ta el líder socialdemòcrata al
programa Els Matins.

Els resultats dels comicis
van tenir presència en canals
nacionals del país veí, com ara
Televisió Espanyola, Telecinco o
La Sexta. Els mitjans francesos
també van fer un seguiment
destacat de les informacions
provinents del Principat.

Àmplia cobertura
en els mitjans
internacionals

DECLARACIÓ D’INTENCIONS

Josep M. Bringué

“Espero que fem el
màxim per al poble,
amb proximitat,
transparència i
bona comunicació”

CONSELLER ELECTE D’APC

Jordi Cadena

“Confio poder
aportar el gra de
sorra perquè el país
pugui sortir del
forat on està”

CONSELLER ELECTE DEL PS

Josep Dalleres

“Essencialment, 
cal solucionar els
dos problemes, 
el d’Europa i el
sistema fiscal”

CONSELLER ELECTE DEL PS

Òscar Encuentra

“Serà enriquidor, ja
que és la primera
vegada que hi sóc.
Espero aportar
solucions al país”

CONSELLER ELECTE D’APC

Jordi Font

“Respectaré
l’encàrrec fet per
l’elector, complint el
programa i sense fer
enfadar l’oposició”

CONSELLER ELECTE DEL PS

Albert Font

“Espero que
Andorra canviï de
manera de fer molt
més que de manera
de ser”

CONSELLER ELECTE DEL PS

Joan Gabriel

“Tenim la voluntat
d’assegurar la
governabilitat 
i de promoure el
consens”

CONSELLER ELECTE DE CR

Montserrat Gil

“Treballaré per
trobar el consens en
els temes crucials.
Tots els partits ens
hem de fer costat”

CONSELLERA ELECTA DE CR

Rosa Gili

“Arribo amb molta
il·lusió per,
realment, canviar 
el rumb del que
s’ha fet fins ara”

CONSELLERA ELECTA DEL PS

Mariona González

“Desitjo un govern
que planifiqui, 
que escolti la gent 
i que governi 
per a tothom”

CONSELLERA ELECTA DEL PS

Esteve López

“Ha de ser la
legislatura del canvi
real que Andorra
necessita i jo vull
ajudar a fer-lo”

CONSELLER ELECTE DEL PS

Celina Mandicó

“Vaig al Consell a
fer feina, a treballar.
La llei d’atenció
social m’atrau molt 
i és necessària”

CONSELLERA ELECTA DE CR

Conxita Mora

“M’he presentat 
per servir i treballar
pel país, amb
responsabilitat i
ànim constructiu”

CONSELLERA ELECTA DE CR

Víctor Naudi

“Hem d’establir les
bases d’un nou
sistema econòmic i
social que doni
estabilitat al país”

CONSELLER ELECTE DEL PS


